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導　　言

　　蕭振邦　　從社會招憩到獨鶴與飛

專題論文

　　蕭振邦　　環境美感、環境倫理與人類優質生活

　　彭春翎　　山貓森林的省思：Singer 個體實踐的整體論視野
　　郝晉輝　　中國商業銀行綠色信貸在企業環境倫理的應用

　　蘇何誠　　《太一生水》水的機體論對環境教育的啟發

　　廖育正　　美學教育：Arnold Berleant 對無關乎利害美學的改造成功了嗎？

一般論文

　　瞿慎思　　疫中為易：夕惕若，厲无咎

　　翁文嫻　　「間距」詩學──遙遠異質的美感經驗探索

　　蔡林樟　　以《論語》的觀點探討生命教育

　　聶　豪   　天臺智顗對攝論宗思想的辯難與融會

　　李岳庭   　預立醫療照護諮商與諮商倫理

　　王嬿翔　　幫助受苦者──對關懷倫理學中理想關懷行動之分析　
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Introduction

　Jenn-Bang Shiau
　From Social Recreation to Flying Singly with Cranes

Special Topic

　Jenn-Bang Shiau
　Environmental Aesthesis, Environmental Ethic and Human’s Optimal Life
　Chuen-Ling Peng
　Reflections on Leopard cat Woods: The Holism Perspective of Singer’s
　Practical Individualism
　Chin-Hui Hao
　The Application of Chinese Commercial Banks’ Green Credit in Enterprise
　Environmental Ethics Monographs
　Ho-Chang Sou 
　Inspiration of Water Organicism in “Tai Yi Shen Sui” for Environmental Education
　Yu-Cheng Liao
　Education of Aesthetics: Does Arnold Berleant’s Reform of Aesthetic
　Disinterestedness Succeed?

Topical Papers

　Shen-si Qu
　Coping Pandemic Through Yi
　Man-Han Yung
　Poetry of “L’écart”: An Exploration of a Remote and Heterogeneous Aesthetic
　Experience
　Lin-Chang Tsai
　Life Education Discussion from Viewpoints of the Analects of Confucius
　Nieh Hao
　Tiantai Zhi-yi's Rhetorical Question and Confluence to She-lun School
　Yueh-Ting Lee
　Advance Care Planning (ACP) and Ethics in Counseling
　Yen-Hsiang Wang
　Helping Those Who Are Suffering: An analysis of ideal caring
　actions according to the ethics of care
　


